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 1פרטיכל ועדת מכרזים מספר 

 בחדר ישיבות 6/6/24מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים:

 יו"ר- מר יעקב קורצקי

 מ"מ יו"ר-  מר מוטי גינדי

 חברה- גב' קרן ברנדס מקסימוב

 חברה- גב' בת שבע אלקובי

 מוזמנים:

 מנכ"לית-  גב' פרח מלך

 מנכ"ליתע' -  גב' פאני יהודה

 מבקר- מר ניסים בן יקר

 ס' גזבר- גב' רויטל פיטרמן

 ס' יועץ משפטי- עו"ד קרן ג'קמן מזרחי

 מנהלת תחום בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות- עו"ד עדי דיג הלפרן

 (יצא לפני סיום הישיבה). ס' מנהלי למנהלת אגף החינוך-  מר רוני עזורה

 מזכירת הועדה-  גב' לימור נסט

 בהעדר:

 חברה-  גב' הדר שוייצר

 סדר היום:

 דיון. –הפעלת מעון יום לפעוטות ברשות רמה"ש  – 692/23מכרז פומבי מס' 

 פרח: עדי תני בבקשה רקע למכרז.

עדי: מציעים יכולים לרכוש מכרז ואז הם מחליטים אם להגיש אותו או לא. אם יש החלטה לבטל 
שפתחנו את תיבת המכרזים זו החלטה מנהלית. מנכ"לית יכולה להחליט שמכרז מכרז לפני 

. אם פותחים הצעות במכרז אז הסמכות להחלטה היא של , אין צורך או מכל סיבה אחרתמבוטל
הצעות למכרז אפשר לתת אורכה  ןועדת מכרזים. אפשר לפתוח את תיבת המכרזים ובמידה שאי

 מדן כיוון שאחרת זה יהיה חשוף והמשחק לא יהיה הוגן.וואז חשוב לא פותחים את האלמכרז 



 

 

 

 

 

 אין אף אחד שהגיש?שבת שבע: מה זה אומר רוני, מבחינת אגף חינוך 

 שלא הגישו. קרן ב: היא אומרת שסביר להניח

 קרן ג: זה שאלה למנכ"לית העיריה. הועדה רק רואה כרגע אם הוגשו הצעות.

תשובת אגף חינוך זה ישפיע על החלטה שלנו אם לעשות הארכה או בת שבע: יכול להיות שלפי 
 לצאת למכרז חדש, זה יכול להשפיע.

  ?ויעכש הנושאהיה ונפתח ואין מציעים אנחנו מחויבים לסגור את  תקרן ב: יש לי שאלה טכני

 מה היא רוצה לעשות. כשאין מציעים באופן עקרוני המנכ"לית צריכה להחליטקרן ג: 

לימור: אני רוצה להגיד לכם משהו חשוב לאור מה שהיה עם המכרז הזה התקשרתי למציע שרכש 
מכרז ושאלתי אותו אם אפשר לשאול אותו מדוע לא הגיש והוא ענה שמאד רצה להגיש אבל כיוון 

 שרכש רק יום קודם לא הספיק להכין ערבות ומאד ישמח אם תהיה הארכה.

 ?קרן: כמה זמן פורסם המכרז

 .28/5/24תה ב יפרסמנו. הגשה אחרונה הי 6/5/24לימור: 

 ?במספר של המכרז  23 בת שבע: אז מה זה אומר סלש

 אבל עד שעורכים מכרז לוקח זמן. 2023 ב לימור: שיצאו למכרז בשנת

 פרח: חצי שנה לפני כן מתחילים לעשות את כל ההכנות למכרז.

 יעקב: טוב נפתח את התיבה.

פותחים את התיבה ובודקים את כל מה שנמצא בתוכה ואכן לא נמצאה אף הצעה שהוגשה למכרז 
 אלא רק אומדן סגור של המכרז. זה

 בל החלטה. הזמן לא לטובתנו. לתת הארכה?קפרח: צריך ל

 יעקב: צריך לקבל החלטה אבל לא פה.

קרן ב: השאלה האם זה יועיל או להפך בגלל לוחות הזמנים הלא הגיוניים זה יביא אותנו לקצה 
 אוגוסט, נייצר עוד המתנה ולא בהכרח תשובות. זה דיון לא לפה.של 

 תלמידים.  Xפרח: הגן הזה יכול להכיל 

 יעקב: ואז מה זה אומר? 

ומי  בגן ילדים. וזה משפט שלמה מי יהיה 22קרן ב: הגן כשאנחנו מפעילים אותו יכול להכיל רק 
 לא.

פרח: וכל מי שהוא רווחה כבר שובץ בגנים, זה לא משפחות רווחה. מדובר במשפחות שקיבלו 
ת מאשר פר תושב שפונה ואין  התחייבות כי "רשם לגנים האלה. משרד התמיאישור מהתמ"ת לה

זו החלטה של הרשות אם היא פותחת או לא פותחת את הגן. אני לא רוצה להחליט שאני סוגרת 
 כם את העובדות.יבלי להביא בפנ



 

 

 

 

ילדים ואז אנחנו  24. גם אם נמצא מפעיל הטוב ביותר הוא לא יכול לתת מקום ליותר מ 1קרן ב: 
ת ולא רווחה גם שם לא  יודעים את "שאר המשפחות שהן תמ .2. שניגשו שזאת בעיה גדולה 44ב  

. יש כאלה שיש להם השתתפות גדולה. רק תת. יש השתתפויות שונו"מדרג ההשתתפות של התמ
באוקטובר יפורסם המדרג. צריך למצוא  דרך לסייע להם ואנו עושים זאת במסגרת אגף החינוך. 
לגבי הארכה  זה יכול להביא אותנו מבחינת לו"ז לקצה הקיץ ולא יהיה פתרון כי לא הגישו אבל 

 חודש עם סימן שאלה. המתנו עוד כחודשיים. לי זה נראה מטריד למשוך אנשים עוד

  עדי: אפשר להחליט שמאריכים רק בעשרה ימים.

 הועדה צריכה לקבל החלטה בנקודת זמן הזו?קרן ב: 

 קרן ג: מקסימום אתם תקבלו החלטה והועדה הזו תתכנס עוד פעם.

 קרן ב: בפורום הזה?

 יעקב: נאשר את זה טלפוני.

 ועדת המכרזים.בפני : תתקיים התייעצות בנושא באגף חינוך והמסקנה תובא להחלטת החלטה

 חברים. 3קרן ג: ההחלטה צריכה להתקבל ברוב של 

 

נוהל מכרזים:ידיון בענ  ין תיקון 

פרח: קיבלנו רשימה של חברי ועדת המכרזים בישיבות בהן יו"ר הועדה נעדר ימלא את מקומו 
 ו על מ"מ.ימ"מ יו"ר הועדה. ולכן אנחנו צריכים להחליט עכש

 מוטי: אני מוכן להיות מ"מ יו"ר הועדה.

 מר מוטי גינדי הוא מ"מ יו"ר הועדה. החלטות:

חברי ועדה. שאחד מהם או יו"ר או  2: צריכים להיות נוכחים יםמבחינת קוורום לפתיחת מכרז
 מ"מ כי אז מ"מ הופך בעצם לחבר ועדה. –מ"מ. יש אפשרות גם ששני החברים יהיו יו"ר ו 

חברי ועדה שאחד מהם יו"ר   3צריכים להיות נוכחים לפחות    :מבחינת קוורום להחלטה במכרזים
על תקן ת או מ"מ. יש אפשרות גם ששניים מהשלושה יהיו יו"ר וגם מ"מ שכן אז מ"מ הופך להיו

 עדה.וחבר 

 מפתחות התיבה: מפתח אחד אצל מנכ"לית ומפתח שני יו"ר הועדה העביר למזכירת הועדה.

 כולם בעד. – : פה אחדהצבעה

 

 

 יעקב קורצקי

 ס' ר' העיר ויו"ר הועדה

 



 

 

  

 

 


